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VLKANEČ PŘIBYSLAVICE KOZOHLODY

VEŘEJNÁ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE
Zasedání zastupitelstva obce se konají v roce 2019 každou druhou středu v měsíci od 17.30 hodin. V případě, že je 

třeba řešit neodkladnou záležitost, svolá starosta zasedání mimořádné. V případě, že daný měsíc nejsou žádné body 
k řešení, může jej zastupitelstvo odvolat.

13. 11. 2019 Vlkaneč, obecní úřad

11. 12. 2019 Kozohlody, sál Obecního domu

15. 1. 2020 Přibyslavice, sál místního pohostinství

ZPRÁVY Z OBCE

SLOVO STAROSTY
Již uplynul rok od nově zvoleného zastupitelstva a můžeme trochu bilancovat. Máme dokončeno několik projektů, ale také 
spoustu práce před sebou.

Čistírny odpadních vod v Přibyslavicích již byly nainstalovány všem uživatelům a plní svoji funkci. Nové parcely u rybníka 
„Kovařák“, jsou již všechny zamluvené a zvětší části prodané.

O letních prázdninách proběhla v MŠ výměna podlahové krytiny v herně, jídelně a šatně. Při této příležitosti byl vyměněn 
i koberec v herně a zakoupen nový nábytek do šatny v celkové částce cca 120 000 Kč. V rámci těchto prací byla provedena 
modernizace kuchyně a kanceláří začleněním nábytku a dalšího materiálu věnované firmou Tesco Stores ČR, a.s. 

V současné době probíhá dokončení zateplení obecního úřadu. Zastupitelstvo obce odsouhlasilo provedení zateplení budovy 
Obecního úřadu z vlastních zdrojů. Do konce letošního roku proběhne nalepení izolace a její úprava. Finální práce proběhnou 
v roce 2020. 

Jak mnozí z  Vás viděli, blíží se dokončení rekonstrukcí a opravy rybníků v Kozohlodech. V nejbližších dnech budou nainstalovány 
lávky k požerákům. Dokončuje se položení dlažby na přelivu rybníku Pražák a bude dokončen zásyp hrází lomovým kamenem. 
Poté nás čekají konečné práce na úpravě terénu a osetí ploch trávníkem. K lipám vysázeným u příležitosti sto let založení 
Československé republiky, budou ve všech třech obcích usazeny kameny s pamětním štítkem.

Připravené jsou další projekty, o kterých vás budeme průběžně informovat.

Oprava a zateplení Obecního úřadu Nové skříňky v šatně MŠ Děti v MŠ mají nový koberec
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Zprávy z  „LETNÍCH SLAVNOSTÍ “
Letní slavnosti proběhly v sobotu 31. 8. 2019 v prostorách fot-
balového hřiště. Pěkné počasí přispělo k velké návštěvnosti 
místních i přespolních občanů. V úvodu slavností přivítal pří-
tomné pan Červinka v roli moderátora a nastínil program celé-
ho odpoledne, kterým nás mluveným slovem provázel. Po 
slovech pana starosty J. Klause jsme se mohli zaposlouchat do 
českých i moravských lidových písní, které hrála kapela  Věno-
vanka.  Následovala taneční vystoupení zaměřená tematic-
ky „ Tak jde čas“. Mohli jsme vidět ochotníky z Paběnic při tanci 
„Jak se učí Charleston“. Místní ženy a dívky předvedly, co děla-
ly, když nebyly doma k zastižení a poctivě trénovaly na vystou-
pení…… „ Běž domu Ivane - rok 68“ a spartakiádní „Poupata“. 
V podání děvčat z místní školy jsme obdivovali “Holky z naší 
školky“. Z Golčova Jeníkova nám předvedly malé mažoretky 
sestavy s hůlkami a pompony. 

Došlo i na ukázky požárního sportu malých hasičů, vystoupení 
žongléra a předvedení bojového umění. O doprovodný zábav-
ný program se postaraly všechny místní spolky.  Spolek chova-
telů připravil výstavu zvířat. Místní ženy se mohly zapojit do 
soutěže o nejlepší štrůdl. Překvapivá byla účast jak v přihláš-
kách do soutěže, kterých bylo 21, tak v počtu napečených 
štrůdlů celkem.  Vítězkou „ Štrůdlování“ se stala paní A. Nová-
ková, která svým pekařským uměním oslovila většinu poroty. 

Doufáme, že každý si v nabídnutém programu našel, co je mu 
blízké a příjemně se pobavil. Děkujeme všem, kteří se příprav 
a průběhu akce zúčastnili, a těšíme se na další společná setkání.  

Martina Nováková, Vlkaneč                                                                                                                 

Zápis ze 12. schůze zastupitelstva obce Vlkaneč konané dne 10. 7. 2019 v Přibyslavicích 
Přítomní zastupitelé: Klaus Josef, Novák Oldřich, Altmann Josef, Kořínek Luboš, Nováková Martina, Cempírková Jaroslava   
Omluvení zastupitelé: Špalek Vincent, Vágner Václav, Semrádová Bohumila
Zapisovatel: Cempírková Jaroslava 
Ověřovatelé zápisu: Novák Oldřich, Kořínek Luboš
Přítomní občané: 14
Zastupitelstvo obce bere na vědomí:

USNESENÍ ZASTUPITELSTVA OBCE

Rekonstrukce  rybníků  „ Pražák a Polňák“

Kapela Věnovanka - Letní slavnosti Vystoupení mažoretek
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-  kontrolu usnesení z minulých zasedání ZO
-  informace o DČOV v Přibyslavicích sdělené Ing. Topolem  
-  informace o rozpočtovém opatření č. 4 v roce 2019  
-  informace o úvěru u České spořitelny 
 
Zastupitelstvo obce zamítá:
- úhradu faktury č. 190100017, ze dne 16. 6. 2019, od DSO Plynofikace Ledečska, na částku 9 225 Kč za náklady spojené s 

provozem svazku dle počtu obyvatel  
 
 Zastupitelstvo obce ukládá:
- informovat DSO Plynofikace Ledečska, že faktura č. 190100017 nebude uhrazena. Termín do 31. 7. 2019, zodpovídá starosta
-  uzavřít smlouvu o vybudování plynové přípojky s panem M. J. Vlkaneč, parc. č.  41. Termín do 31. 7. 2019, zodpovídá starosta
 
Zastupitelstvo obce ukládá z minulých zasedání:  
- trvá oprava rybníka Přibyslavice – v rybníku se stále nezadržuje voda 

Zápis ze 13. schůze zastupitelstva obce Vlkaneč konané dne 14. 8. 2019 ve Vlkanči
Přítomní zastupitelé: Klaus Josef, Novák Oldřich, Špalek Vincent, Altmann Josef, Kořínek Luboš, Nováková Martina, Vágner 
Václav, Semrádová Bohumila, Cempírková Jaroslava   
Omluvení zastupitelé: 0
Zapisovatel: Cempírková Jaroslava 
Ověřovatelé zápisu: Vágner Václav, Nováková Martina
Přítomní občané: 4

Zastupitelstvo obce bere na vědomí: 
- kontrolu usnesení z minulých zasedání ZO
- informace o dokončené studii na víceúčelovou halu – komunitní centrum Vlkaneč 
- informace o připravovaných Letních slavnostech ve Vlkanči     
   
Zastupitelstvo obce ukládá: 
-  uzavřít s panem B. a slečnou H. kupní smlouvu na stavební parcelu č. 1197/3 v k. ú. Vlkaneč, termín do 31. 8. 2019, zodpovídá 

starosta
- uzavřít smlouvu o nájmu nebytových prostor se společností Konsultentbistand s. r. o, Praha 3, zastoupenou jednatelkou 

společnosti Bc. P, termín do 31. 8. 2019, zodpovídá starosta

Zastupitelstvo obce ukládá z minulých zasedání:  
-  trvá oprava rybníka Přibyslavice – do rybníka není přítok, nelze nalézt únik

Zápis ze 14. schůze zastupitelstva obce Vlkaneč konané dne 11. 9. 2019 v Kozohlodech 
Přítomní zastupitelé: Klaus Josef, Novák Oldřich, Altmann Josef, Nováková Martina, Cempírková Jaroslava, Špalek Vincent, 
Semrádová Bohumila, Vágner Václav
Omluvení zastupitelé: Kořínek Luboš
 Zapisovatel: Cempírková Jaroslava 
Ověřovatelé zápisu: Altmann Josef, Novák Oldřich
Přítomní občané: 18

Zastupitelstvo obce bere na vědomí:
- Kontrolu usnesení z minulých zasedání ZO
- Informace o projektu Pošta Partner

Zastupitelstvo obce ukládá: 
-  uzavřít s panem N. a slečnou M. kupní smlouvu na stavební parcelu č. 1197/9 v k. ú. Vlkaneč, termín do 30. 9. 2019, 

zodpovídá starosta  
-  uzavřít s panem a paní Z. kupní smlouvu na stavební parcelu č. 1197/2 v k. ú. Vlkaneč, termín do 30. 9. 2019, zodpovídá starosta 
- vyvěsit záměr na zřízení věcného břemene, termín do 12. 9. 2019, zodpovídá starosta
-  uzavřít smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene s firmou ČEZ, Distribuce, a.s., termín do 30. 9. 2019, 

zodpovídá starosta.
 Zastupitelstvo obce ukládá z minulých zasedání: 
- trvá oprava rybníka Přibyslavice – v rybníku je stále nedostatek vody
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Čipování psů
Každý chovatel psa dnes ví, že očkování proti vzteklině je pro 
něj povinné. Tuto povinnost chovatelů zadává zákon o veteri-
nární péči neboli veterinární zákon. Většina chovatelů také ví 
o tom, že některé vakcíny proti vzteklině se přeočkovávají po 
třech letech i tu skutečnost, že pro cestování do zahraničí dnes 
potřebují platné očkování proti vzteklině v pase, nikoli pouze 
v očkovacím průkazu. Ne všichni chovatelé ovšem ví, že byla 
schválena novela veterinárního zákona, která říká, že s účin-
ností od roku 2020 musí být každý pes, který se k veterinární-
mu lékaři dostaví na očkování proti vzteklině, zároveň očipo-
vaný. Jinými slovy, veterinární lékař již od roku 2020 nebude 
moci naočkovat proti vzteklině neočipovaného psa. Chovate-
lé, kteří se svým psem cestují, a kterých není málo, se ničeho 
obávat nemusejí, neboť díky vystavení pasu museli již v minu-

losti nechat svého psa očipovat a nic se pro ně tedy nemění. 
Nicméně každý chovatel, který přijde se svým neočipovaným 
psem na očkování proti vzteklině v roce 2020 a dále, bude vy-
zván, aby nechal svého psa očipovat. Úkon je to jednorázový, 
s minimálním rizikem poškození zdraví psa. Čip velikosti rýžo-
vého zrna je umístěn v aplikační jehle. Ta se vbodne psovi pod 
kůži a čip se z jehly vytlačí do podkožního prostoru. Tam čip 
setrvá po celý život psa. Čip lze přečíst pomocí čtečky, kterou 
dnes disponuje téměř každý veterinární lékař či útulek. Přida-
nou hodnotou tohoto úkonu je skutečnost, že psa lze zaregis-
trovat do databáze čipovaných psů. V případě ztráty psa jej 
pak může nálezce pomocí čipu identifikovat a díky databázi 
nalézt jeho majitele.

Oprava kostela 
Od 1. 10. 2019 probíhá oprava fasády kostela ve Vlkanči. Jedná se o stranu, která je blíže k silnici a která nebyla opravena při 
minulých pracech. Oprava by měla být dokončena 1. 12. 2019. Farnost žádá o trpělivost majitelů dotčených hrobů při realizaci 
opravy. 

Seznámení se studií „ Komunitní centrum Vlkaneč“ 
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ZŠ A MŠ VLKANEČ
O prázdninách jsme si užili horkých let-
ních dnů i koupání a nyní nás čekají opět 
povinnosti. 

Během prázdnin se, ale také pilně praco-
valo v MŠ, kde byla provedena rekon-
strukce podlahy v herně, v jídelně 
a v šatně. V ZŠ i MŠ byly vyměněny skří-
ně v kabinetech a kancelářské stoly. Byl 
doplněn kreativní materiál pro práci 
s dětmi i výzdobu prostor. Moderním 
nerezovým nábytkem byla doplněna 
kuchyně ve školní jídelně MŠ. Velký dík 
patří p. V. Vágnerovi za zprostředkování 
tohoto daru.

Dne 31. 8. se dívky z tanečního kroužku 
zúčastnily se svým vystoupením „Let-
ních slavností“. Pod vedením p. učitelky 
Mgr. Altmannové zatančily na píseň 
„Holky z naší školky“.

V pondělí 2. září 2019 byl slavnostně za-
hájen nový školní rok v ZŠ a MŠ. „Zazvonil 
zvonek a školní rok začal“. Naše malé prv-
ňáčky nejprve přivítal p. starosta J. Klaus 
a popřál dětem mnoho úspěchů při škol-
ní práci. Pak p. ředitelka Mgr. Marcela For-
mánková zahájila nový školní rok 2019-
20. Ve tvářích školáků, rodičů i pedagogů 
se mísil úsměv i očekávání něčeho nové-
ho. Do 1. ročníku nastoupilo letos 8 no-
vých prvňáčků. Přivítala je paní ředitelka. 
Poděkovala rodičům za důvěru vloženou 
v naši školu. Po krátkém povídání o zážit-

cích z prázdnin dostali prvňáčci úkol – 
poznat podle obrázku na kartičce název 
písničky a zazpívat ji. Nebylo to úplně 
snadné, ale všichni zvládli svůj úkol na 
výbornou. Druhým úkolem byly puzzle, 
které skládaly děti ve dvou skupinách – 
obrázek ze zoo a letní louka. Pokud ně-
kdo zapochyboval, tak jen na krátkou 
chvilku, každý prvňáček sklidil zaslouže-
ný potlesk. Obě paní učitelky popřály 
všem žákům, aby se jim ve škole dařilo a 
měli kolem sebe dobré kamarády. Přání k 
rodičům je, aby měli se svými dětmi trpě-
livost a výborné výsledky se pak dostaví. 
Tím byl první školní den slavnostně 
ukončen. A teď už hurá do nové práce, 
objevování nepoznaného a těšení se ze 
společně prožitých dnů v naší školičce.

Pedagogický sbor pracuje od 1. 9. 
2019 ve složení: 
Mgr. Marcela Formánková - ředitelka 
ZŠ a MŠ 
Mgr. Dagmar Altmannová - zástupce 
a učitelka ZŠ 
Irena Kratochvílová – vychovatelka ŠD, 
učitelka ZŠ 
Olga Jonášová - učitelka MŠ 
Lucie Bernatová - učitelka MŠ 

Provozní zaměstnanci: 
Dana Poklopová - školnice ZŠ 
Marcela Mrkvičková - školnice a kuchařka MŠ 
Marie Bělohlávková - hospodářka ŠJ 
Marcela Němcová – účetní školy 

Během měsíce září začaly pracovat 
zájmové kroužky: 
Sportovní kroužky pro mladší a starší 
chlapce: Mgr. Altmannová 
Tanečně-sportovní kroužek pro děvča-
ta: Mgr. Altmannová 
Angličtina hrou pro malé školáky: Mgr. 
Altmannová 

Organizace vyučování v ZŠ: 
I. třída (1. a 4. roč.) 8 + 10 = 18 žáků, uč. 
Mgr. M. Formánková 
II. třída (2, 3. a 5. roč.) 8 + 5 + 8 = 21 žáků, 
uč. Mgr. D. Altmannová 

Ve všech ročnících se vyučuje podle 
školního vzdělávacího programu „Jen si 
děti všimněte, co je krásy na světě…“ 

Žáci ZŠ mají k dispozici při výuce 10 PC 
a dvě interaktivní tabule s připojením 
k internetu. Během výuky na nich plní 
úkoly ve vzdělávacích programech 
k jednotlivým předmětům. V 5. roč. je 
povinný předmět Informatika s dotací 
1 h týdně. Anglický jazyk je vyučován 
povinně od 3. roč., 3 hodiny týdně.  ZŠ 
a MŠ se zapojila do dotačního programu 
EU Šablony II., zaměřený na využití ICT 
ve škole.

Školní družina má zapsáno 18 žáků 
a má svoje prostory v přízemí budovy 
školy. Děti ve ŠD pracují dle ŠVP. 

Školní jídelna má kapacitu 50 strávníků. 

V MŠ je přihlášeno 20 dětí ve věku od 
3 let. 

Celý školní rok nás čeká nejen učení, 
ale také plno tradičních akcí, na které 
se těšíme a zveme všechny k účasti. 
V září byl zahájen plavecký výcvik 
v Kutné Hoře s dotací 10 hod. v kaž-
dém ročníku. V říjnu se uskuteční tra-
diční drakiáda. Dne 31. října se usku-
teční „průvod strašidelných světýlek“ 
– halloween. Na tradiční akci jste sr-
dečně zváni, přijďte se světýlkem 
i strašidýlkem. V sobotu 7. 12. od 
14.00 se bude konat „Čertovská be-
sídka“ ZŠ a MŠ.

Do nového školního roku 2019/2020 
přeji všem žákům, rodičům i nám učite-
lům hodně úspěchů při práci ve škole 
i při každodenních činnostech. Ať máme 
v novém školním roce hodně „radost-
ných a slunečných dní“, na které bude-
me rádi vzpomínat.

Mgr. M. Formánková
První den ve škole
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SBOR PRO OBČANSKÉ ZÁLEŽITOSTI

Milí občané, jsou za námi krásné letní měsíce. Přichází krásně barevný, i když mlhavý podzim. 

Za uplynulé tři měsíce jsme písemně i osobně blahopřáli našim občanům, kteří oslavili svá významná 
životního jubilea. 

Všem jubilantům přejeme pevné zdraví, štěstí, úspěch a pohodu v osobním i pracovním životě.                                                                                                         

ČINNOST MÍSTNÍCH SPOLKŮ A OBČANSKÝCH SDRUŽENÍ

SDH KOZOHLODY
Cyklovýlet
 Na sváteční sobotu 6. 7. 2019 jsme si 
naplánovali další výlet na kolech. 
Vzhledem k tomu, že se někteří z nás 
den předem zúčastnili společenského 
setkání v Olšinkách u Golčova Jeníko-
va, zvolili jsme tentokrát jen kratší 
okruh do Červených Janovic a zpět. 
Celkem asi 45 km. V 10 hodin šláplo 10 
cyklistů do pedálů/ a jeden koloběžkář 
se odrazil od země/ a vydali jsme se na 
trasu. Přes Šebestěnice, Hraběšín a Pa-
běnice jsme kolem poledne dorazili 
do Červených Janovic do hospody 
U Strejčků, kde byl naplánován oběd, 
abychom nabrali sílu na zpáteční ces-
tu. Paní hostinská nás mile přivítala a 
zvláště pak našeho jediného koloběž-
káře Martina Vohradníka přivítala slo-

vy „Vy už jste tady zase…?“ /Martin jí 
totiž pomáhal předešlou noc hospodu 
zavírat/. Po výborném obědě jsme se 
přes Petrovice a Zbýšov vydali na zpá-
teční cestu. Chvíli jsme poseděli u ki-
osku u rybníka ve Zbýšově a pak už 
jsme spěchali do našeho Obecního 
domu. Zde jsme celý výlet zhodnotili 
a začali spřádat plány na příští toulky 
na kole, které budou v roce 2020. 

(Fotky z cyklovýletu i z dalších našich 
akcí můžete vidět na stránkách sdhko-
zohlody.rajče.net nebo na facebook.
com/sdhkozohlody )

Tradiční posezení
 V sobotu 13. července jsme opět při-
pravili pro členy našeho sboru a obča-

ny obce tradiční posezení spojené 
s opékáním masa. Posezení se usku-
tečnilo na dvoře Obecního domu a zú-
častnilo se ho 45 lidí. 

Šebestěnické stříkání
 V sobotu 10. srpna se členové našeho 
sboru zúčastnili hasičské netradiční 
soutěže v Šebestěnicích. 

V sobotu 24. srpna jsme se zúčastnili 
oslav 100. výročí založení hasičského 
sboru v Dobrovítově. Oslavy se zúčast-
nilo 16 členů našeho sboru. Součástí 
oslav byla i zábavná soutěž mezi sbo-
ry, kde naše družstvo tuto soutěž vy-
hrálo. Místní hasiči tuto akci perfektně 
připravili a myslím si, že se každému 
musela líbit. 
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SDH VLKANEČ
Tak nám začaly podzimní dny a já bych 
Vás chtěla seznámit s činností SDH za 
uplynulé období.

První akce v tomto čtvrdletí, které se 
náš sbor zúčastnil, byla v Šebestěnicích, 
s názvem „Šebestěnické stříkání´´. Jed-
nalo se o soutěž v netradičním požár-
ním útoku. Této akce se zúčastnili i naši 
malí hasiči, kteří předvedli své doved-
nosti spolu s dalšími dětskými družstvy.

V měsíci srpnu jsme podpořili svojí 
účastí hasiče z Dobrovítova, kteří oslavi-
li sté výročí založení místního spolku 
SDH. Při této příležitosti jsme do Dobro-

vítova přivezli a vystavili naší historic-
kou stříkačku „šestnáctku“.

31. 8. 2019 proběhly „ Letní slavnosti“ 
pořádané Obecním úřadem. V letošním 
roce zajistil občerstvení náš sbor. Mimo 
jiné zde předvedli svůj požární útok 
i naši mladí hasiči a členové sboru při-
pravili pro děti i dospělé soutěžní pře-
kážkovou dráhu, kde za její zdolání ná-
sledovala odměna. Všem členům sboru, 
kteří se podíleli na zajištění této organi-
začně dosti náročné akce, bych chtěla 
moc poděkovat. 

Poslední akcí v tomto období bylo se-

tkání v Kozohlodech na „ Babím létě“. Za 
účasti sborů z okolních vesnic jsme pro-
věřili schopnosti našich strojů nasát 
vodu z přírodního zdroje a překonali 
jsme další náročné disciplíny, které si 
pro nás připravili kozohlodští hasiči.

Připravujeme zájezd do vinného sklípku 
na Moravu a na konec roku výroční val-
nou hromadu.

Všem přeji krásný podzim.

Michaela Časarová, Vlkaneč

TJ SOKOL VLKANEČ
Začátek fotbalové sezóny 
Po prvním fotbalovém utkání, které bylo odehráno s týmem 
Miskovic na domácím hřišti, jsme byli v tabulce na prvním místě. 
První zářijová neděle však nebyla pro naše mužstvo šťastná. 
V Horních Bučicích jsme nedali ani jednu branku, ale rovnou šest 
dostali. Nadšení po prvním kole vystřídalo zklamání. Chuť jsme 
si spravili hned následující týden, kdy jsme Sázavu B porazili 5:3. 
Dobrý výkon a odhodlání vyhrát nám vydrželo i do dalšího zá-
pasu. Ze začátku utkání s Paběnicemi nevypadalo příliš nadějně, 
poločas jsme o dva góly prohrávali. Hráči ale ukázali velkou bo-
jovnost, fotbal zpestřili několika výstavními přímými kopy a na-
konec jsme o gól vyhráli. Zápas s Červenými Janovicemi, které 
přijely pouze v deseti hráčích, byl už jen v naší režii a vyhráli jsme 
vysoko 9:0. I když zatím poslední odehraný zápas se Sedlcí B ne-
byl vůbec jednoduchý a jednoznačný, jak by se mohlo čekat 
(Sedlec B je v tabulce poslední), vyhráli jsme a na vítězné vlně 
jedeme dál. Výsledek 5:2 upevnil naši pozici na třetím místě ta-
bulky. K dobrým výsledkům výrazně přispěl nový hráč Lukáš 

Hasičské babí léto
 V sobotu 14. září jsme opět uspořáda-
li soutěžní odpoledne pro hasiče naše-
ho okrsku. Účelem této akce bylo ne-
jen setkání hasičů okrsku, ale 
i prověření připravenosti jednotlivých 
sborů v různých činnostech. Soutěž se 
skládala ze třech disciplín a všechny tři 
časy se sčítali. První disciplína byla vy-
loženě hasičská, a bylo to sání vody 
z přírodního zdroje. Druhá disciplína 
byla štafetový slalom tříčlenného 
družstva na koloběžce. Třetí disciplína 
byla překonání rybníka na loďce mezi 
brankami na druhý břeh, smotání ha-
dic a návrat zpět. Časy ze všech tří dis-
ciplín se sčítali. Soutěžního odpoledne 
se zúčastnilo 6 sborů našeho okrsku 
a hasiči a hasičky z Frydnavy. Po skon-
čení soutěžních disciplín bylo prove-
deno vyhodnocení a první tři sbory 
dostaly poháry věcné ceny a vítězná 
družstva získala navíc putovní poháry. 

Ženy: 
1. SDH Frýdnava  
2. SDH Kozohlody  

Muži: 
1. SDH Šebestěnice 
2. SDH Frýdnava 
3. SDH Kozohlody 

Plánované akce: 
• Posvícenská taneční zábava 19. říj-

na, hraje Universum 
•  VVH 22. listopadu 
•  Postavení a slavnostní rozsvícení vá-

nočního stromu 30. listopadu 
•  Vánoční koncert 14. prosince 
•  Předvánoční procházka - 21. prosince 
•  Silvestrovské posezení 31. prosince
 
Na všechny tyto kulturní akce jste 
všichni srdečně zváni. 
                                                                                                                        

(J. Klečák SDH Kozohlody)
Babí léto v Kozohlodech

Malí hasiči v akci
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Rybářské závody
V sobotu 17. srpna myslivci uspořádali na rybníku Pálov ry-
bářské závody pro dospělé. Počasí nám přálo, ale i tak se se-
šlo jen osmnáct závodníků. Závod byl rozdělen na dva polo-
časy, aby se závodníci mohli občerstvit u stánku, kde si 
mohli zakoupit vynikající zvěřinový guláš, klobásy, kávu 
a jiné nápoje. Vítězem závodu se stal pan Václav Jonáš starší, 
který vyhrál hlavní cenu dančí zvěř. Další účastníci závodu 

MS DIANA VLKANEČ

Bindr a další noví hráči, kteří oblékli barvy 
vlkanečského týmu - Jan Babák a Robert 
Šraňk. Věříme, že nás štěstí neopustí 
a bude se nám i nadále dařit. 

Výměna oken a dveří na kabinách 
Během měsíce srpna proběhla výměna 
oken a dveří v klubovně.  Na část této re-
konstrukce jsme využili finanční příspě-
vek z obecního rozpočtu, za který obci 
tímto prostřednictvím děkujeme. Nutno 
však poděkovat také ženám našeho spol-
ku, které se podílely na mytí a úklidu po 
stavebních úpravách klubovny. V bu-
doucnu bychom rádi ve zvelebování ka-
bin pokračovali. Vše se však odvíjí od fi-
nančních možností a také od ochoty lidí 
se na rozvoji našeho spolku podílet. 

Volejbalový turnaj 
Spíše bychom to mohli nazvat utkáním, 
protože se zúčastnily pouze dva týmy. 
O to větší byla bojovnost při hře, kdy se 
hrálo na tři vítězné sety. Seskupení mlad-
ších hráčů porazilo starší a zkušený tým 
„Pohoda“ a odnesli si putovní pohár. Po-
hár a nový volejbalový míč nám daroval 
hrající trenér Jiří R.. Kromě hráčů z Vlkan-
če, si přijeli zahrát sportovci z Čáslavi, Ko-
zohlod a Golčova Jeníkova.

Vlkanečský triatlon 
V sobotu 28. 9. 2019 se na místním hřišti 
uskutečnil již druhý ročník Vlkanečského 

triatlonu. Soutěžilo se ve třech disciplí-
nách: jízda na kole, běh a střelba. Účast 
nebyla příliš velká, zasportovat si přišlo 13 
dětí a pouze 2 dospělí. Operativně byla 
vyhlášena kategorie „ Pořadatelé“. Všichni 
přítomní organizátoři, za vzájemného 
podporování, splnili disciplíny - běh 
a střelbu z plynových pistolí. Plynové pis-
tole se používají při vojenských pětibo-
jích. Pro všechny přítomné byla tato disci-
plína zajímavým zážitkem. Po celou dobu 
triatlonu panovala dobrá nálada a sluneč-
né počasí.

Výsledky jednotlivých kategorií: 
Kategorie 6–10 let: 
1. místo – Filip Zelený 
2. místo – Stanislav Miláček 
3. místo – Kryštof Svatoň 

Kategorie 10–15 let: 
1. místo – Daniel Štěpánek 
2. místo – Petr Holý 
3. místo – Jan Šerák 

Vystoupení na Letních slavnostech: 
Členky našeho spolku spolu s dalšími že-
nami z obce nacvičily a následně na Let-
ních slavnostech předvedly dvě „taneční“ 
čísla. Jedno bylo již představeno na Spor-
tovním plese a druhé mělo premiéru. Prv-
ní ve spoustě z nás vyvolalo vzpomínky 
na Spartakiádu a druhé nás příjemně po-
bavilo. 

Plánované akce: 

Vánoční zábava 25. 12. 2019 
Jako každý rok i letos jsou pro náš spolek 
vánoční svátky spojeny s vystoupením 
kapely PUNC. Tuto tradici zachováme 
i tyto Vánoce a doufáme, že se sejdeme v 
podobném počtu jako loni. 

Protože se žádná akce neobejde bez tvůr-
čích a ochotných lidí, ráda bych prostřed-
nictvím Zpravodaje všem těmto lidem 
poděkovala za jejich práci. Budeme rádi, 
pokud se stanete součástí všech plánova-
ných aktivit, ať už jako pořadatelé nebo 
účastníci. 

  Bc. Stanislava Solařová

Na raftech po Sázavě
Na začátku prázdnin podnikla naše orga-
nizace vodáckou výpravu po řece Sázavě. 
I tentokrát byli v našich řadách nováčci, 
proto jsme zvolili rafty. Kouzelné ubytová-
ní v táboře Soběšín nás opět nadchlo. Ve-
čery jsme trávili u táboráku s kytarou. Do-
šlo i na tradiční volejbal. Jen té vody by 
mohlo téci trochu více. Někteří pádlovali 
s velkým nadšením a vervou, někteří více 
odpočívali. Jak zní dobré české přísloví? 
„ V nouzi poznáš přítele“. Na vodácké vý-
pravě to platí dvojnásobně. Ahooj !!!!!         
                                                                                                                                          

Martina Nováková

vyhráli například divočáka, sud piva, zvěřinové balíčky a jiné. 
Organizaci a přípravu závodu měl na starost Václav Jonáš 
mladší a nutno říci, že se tohoto úkolu ujal zodpovědně.

Střelecké závody
Tak jako v minulých letech jsme uspořádali v sobotu 24. srp-
na střelecké závody na asfaltové holuby na  střelnici MS KLU-
KY. Vítězem byl opět Luděk Fukárek. Druhé místo obsadil Jiří 

Borci z triatlonu
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Volenec mladší a třetí místo obsadil Josef Burian starší.

Letní slavnosti
Myslivci se  na letních slavnostech prezentovali  stánkem 
s trofejemi a jinou mysliveckou tématikou. Zajistili také velký 
skákací hrad a občerstvení v podobě koláčů. 

Brigády
Tak jako každý rok se uskutečnila brigáda na úklid polního 
mlatu ZD Vysočina Zbýšov. V současné době probíhá pře-

kontrolování krmných zařízení a přikrmování pernaté zvěře 
a v zimním období bude nutné přikrmovat spárkatou a ostat-
ní zvěř.

Plánované akce
Myslivecký hospodář naplánoval na měsíce listopad a prosi-
nec tři hony především na škodnou zvěř.
V pátek 17. ledna 2020 se uskuteční myslivecký ples.

Vladimír Burian, Vlkaneč

ČESKÝ SVAZ CHOVATELŮ VLKANEČ
Koutek chovatele

Než jsme se nadáli, léto uběhlo a nastal 
čas podzimu, ale i ten přináší své charak-
teristické a zvláštní kouzlo. Příroda začí-
ná hýřit barvami, nastává čas sklizně 
ovoce, zeleniny a brambor. 

Čas, kdy prosluněný podzimní den omá-
mila všudypřítomná vůně spálené 
bramborové natě a vynikající chuť peče-
ných brambor v popelu či pasení skotu 

na lukách, je již minulostí, na kterou mi starší již můžeme jenom 
vzpomínat. Dnes to mladé generaci již nic neříká. 

Podzim může být krátký či dlouhý a příjemný, což si ostatně všichni 
přejeme. Neměli bychom zapomínat, že se blíží čas nepohody, plís-
kanic a krutých mrazů. Zvířátka, která chováme, jsou přímo odkázána 
na naši péči. 

Drůbež začíná přehazovat peří, omezuje snůšku a v tomto, pro ni kri-
tickém období, bychom jím měli věnovat větší pozornost. Měli by-
chom se snažit, aby doba přepelichávání byla co nejkratší, k tomu 
můžeme přispět bohatší stravou obohacenou o olejniny a vápník 
podaný v nějaké přijatelně stravitelné formě. Ještě je vhodná doba 
na kontrolu ustájení, případné opravy či vylepšení. Nezapomínáme 
na důkladné vyčištění a desinfekci celého zařízení. Je důležité, aby do 
kurníku nezatékalo a aby drůbež netrpěla v průvanu, to platí u všech 
námi chovaných jedinců. Všechny obývané prostory by měli být zba-
veny nežádoucích hlodavců, kteří svými výkaly znehodnotí krmivo 
a přenášejí mnoho nebezpečných chorob. 

Holubi většinou svůj letní šat na zimu již převlékli a svoji bohatou 
podsadou peří jsou již připraveni na příchod zimy. Je nutné jim upra-
vit jídelníček, jejich strava by měla být méně energeticky bohatá, 
čímž se zamezí nežádoucímu nasedání mladých párů. Holoubata 
narozená v tomto období zbytečně strádají a mnohdy vlivem chladu 
uhynou. Holubi by si měli v tomto období spíše odpočinout a teprve 
po zimním slunovratu se silní a zdraví pilně věnovat rodičovství. Krá-
lice ponecháme 3 až 4 sezony a vždy si nové vychováme ze svého 
odchovu. Samce je lepší zajistit z nějakého ušlechtilého chovu, čímž 
si vylepšíme svůj odchov. Při výběru chovných králic je nutné dbát 
určitých zásad. Vždy vybíráme od rodičů, kteří splňují určité parame-

try, měli by být po celý svůj dosavadní život zdraví, s chutí přijímat 
potravu, dostatečně pít, měli by mít výborné váhové přírůstky, dobré 
mateřské vlastnosti, vysokou mléčnost, ochotu k páření a v neposled-
ní řadě dobré tělesné a charakterové předpoklady. Zajisté jste se se-
tkali s jedinci, kteří jsou poplašení, lekaví či dokonce jdou při krmení 
po ruce, od takových rodičů si určitě chovný materiál vybírat nebude-
me i kdyby byli sebekrásnější. 

Včelky máme již řádně nakrmené. Z prvního léčení jsme již odstranili 
gabonové pásky, zúžili česna, aby nemohli vniknout hlodavci, odstra-
nili jsme případné větve nebo jiné předměty, které by mohla včelstva 
v zimním období rušit. Do podmetu vložíme čisté a suché podložky 
pro monitoring spadu. Tím, ale práce včelaře nekončí, ošetřujeme od-
straněné plásty určené pro příští sezonu, vyřezáváme poškozené 
a tmavé plásty (čím tmavší plást v plodišti, tím menší včely se v příští 
sezoně budou rodit – vliv na dlouhověkost a snůšku) a vytahujeme 
vosk. 

Do zimního slunovratu bychom měli provést přeléčení alespoň 3x fu-
migací Variadolem. Poslední přeléčení, tj. čtvrté, provádíme při vá-
noční oblevě a výsledky vzorků máme již po několik let s nulovým 
spadem. 

Školáci vykročili odpočatí a s vervou do nového školního roku. Užívej-
me si ještě několik teplých, příjemných a slunečných dnů než se okol-
ní lesy zabarví od zelené přes žlutou a červenou do temně hnědé, 
která vystřídá opad listů. Podzimní mlhy, možná i opožděná houbař-
ská sezona, drobné mrholení a pošmourné počasí, vystřídají první 
sněhové vločky a častější noční mrazíky. Příroda se pomalu bude 
ukládat k zimnímu spánku. Na návsi první adventní neděli rozsvítíme 
vánoční stromeček a než se nadějeme, celá krajina se oděje do slav-
nostního bílého hávu a je zde Štědrý den. 

Příjemné a klidné prožití svátků Vánočních všem spoluobčanům přejí 
chovatelé. 

Dne 28. 12. 2019 budeme mít plánovanou akci – Stolní bodování krá-
líků v Obecním domě v Dobrovítově za účasti pozvaných předních 
chovatelů z celé naší republiky.
                                                                                                                              

(Josef Rejnek, Vlkaneč)

CVIČENÍ ŽEN A DÍVEK 
TJ SOKOL VLKANEČ NABÍZÍ VŽDY 

V ÚTERÝ OD 18.00 HODIN
AEROBNÍ A SILOVÉ CVIČENÍ 

OD 19.00 CVIČENÍ PILÁTES 
Cvičení probíhá v prostorách základní školy

SAUNA

 Sauna bude probíhat od listopadu 2019.

Přesný termín bude zveřejněn místním 
rozhlasem a na webových stránkách obce

Kulturní komise při Obecním úřadu 
ve Vlkanči zve 15. 12. 2019 

od 17.00 na „Adventní koncert“.  
Koncert proběhne v kostele sv. Jakuba 

ve Vlkanči. 
Známé vánoční koledy a písně nám zahraje 
a zazpívá hudební seskupení Jiřího Fidlera
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PŘEHLED PLÁNOVANÝCH AKCÍ LISTOPAD 2019 – LEDEN 2020
31. 10. 2019 Průvod strašidelných světýlek – ZŠ Vlkaneč

29. 11. 2019 Divadelko Kůzle – „ Cesta do betléma“ - Vlkaneč sál pohostinství

30. 11. 2019 Rozsvícení vánočního stromu Kozohlody

1. 12. 2019 Rozsvícení vánočního stromu ve Vlkanči

1. 12. 2019 Rozsvícení vánočního stromu Přibyslavice

7. 12. 2019 „Čertovská besídka“ – ZŚ a MŠ Vlkaneč

14. 12. 2019 Vánoční koncert Kozohlody

15. 12. 2019 Vánoční koncert Vlkaneč

21. 12. 2019 Vánoční koncert Přibyslavice

25. 12. 2019 Vánoční zábava Vlkaneč- hraje skupina PUNC

19. 1. 2020  Myslivecký ples  Vlkaneč

Bližší upřesnění jednotlivých akcí bude provedeno na informačních plakátech umístěných ve vývěskách a na plakátových plochách 
a v neposlední řadě i na internetových stránkách obce.

KONCERT V PŘIBYSLAVICÍCH
FARNOST ŽLEBY,  OBEC VLKANEČ a přátelé kostela sv. Václava v Přibyslavi-
cích upořádaly v sobotu 21. září 2019 SLAVNOST POSVĚCENÍ KOSTELA 
SV. VÁCLAVA V PŘIBYSLAVICÍCH s následujícím programem:

V 15. 30 koncert souboru BONA NOTA v kostele, po krátké organizační pře-
stávce následovala od 17. 00 mše svatá obětovaná za živé i zemřelé obyva-
tele Přibyslavic, kterou sloužil p. Pikhart.

Komorní smyčcový orchestr BONA NOTA je hudebním tělesem složeným 
z amatérských i profesionálních hudebníků, lidí nejrůznějších profesí. 
Všechny spojuje láska k hudbě, která je pro ně zaměstnáním či záli-
bou i koníčkem. Orchestr vznikl v Pardubicích v únoru roku 1999. Těžiště 
repertoáru souboru tvoří skladby starých českých i světových mistrů. BONA 
NOTA také často oživuje svůj smyčcový zvuk spoluprací s jednotlivými só-
listy (např. zpěváky, hráči na housle, varhany, flétnu, trubku apod.) i pěvec-
kými sbory ve snaze nabídnout posluchačům co nejzajímavější hudební 
zážitek. Komorní orchestr účinkuje na koncertech a festivalech nejen ve 
svém regionu, ale i v dalších místech naší republiky. Během své existence 
měl soubor možnost předvést své umění také divákům v Německu a ve 
Slovinsku. Mezi největší úspěchy orchestru patří vítězství ve své kategorii 
na soutěži Concerto Bohemia 2001. Od roku 2012 orchestr se zaměřuje na 
hudbu baroka a raného klasicismu. Tomuto repertoáru přizpůsobil i svůj 
vzhled – orchestr hraje v barokních kostýmech.

Orchestr má v současnosti 13 hráčů. Housle: Pavlína Kalvachová, Pavel Jandejsek, Lenka Jedličková, Martin Dostál, Jindra 
Mudruňková, Pavla Dibelková, Hana Shánělová; Viola: Zuzana Nová, Alžběta Macková; Violoncello: Barbora Kubíčková, Jan 
Gerhart; Kontrabas: Václav Trunec; Čembalo, varhany: Daniel Chráska. Uměleckým vedoucím a dirigentem je Daniel 
Chráska.

 (Mudr. Dobromila Lebedová)

Posvícenský koncert v Přibyslavicích


